



『品質第一』、『共存共榮』、『創新變革』、『客戶滿意』

- **『品質第一』**：『品質』是現代產品的基本要件，供應符合客人需要的優質閥門，是我們的使命。任何有關滿足品質要求的事物，我們都將列入第一順位，全力達成。
- **Quality Comes First**
“Quality” is the essential element to all products. It is our mission to supply good-quality valves that satisfy customers’ need. It is our priority to accomplish anything that is related to the quality requirements.
- **『共存共榮』**：與顧客、員工、供應商、社會及其他利害相關者建立穩定夥伴關係，使其對公司信賴，共創多贏。我們投入資源，以關心、瞭解、彈性、服務為訴求，創立共存共榮。
- **Coexistence and Co-Prosperity**
Establish stable partnerships with customers, employees, suppliers, society and other interested parties to ensure they trust us and achieve win-win situation. We always invest resources to appeal for care, understanding, flexibility, and service. It is then to create “Coexistence and Co-Prosperity”.
- **『創新變革』**：『創新』才有機會，『變革』才有希望。產品、方法要創新，觀念、制度要變革。唯有人人抱持求新求變的信念，並轉化成行為與習慣，企業才有活力與明天。
- **Innovation and Reformation**
“Innovation” provides business opportunities. “Reformation” offers hopes. Products and methods require innovation. Concepts and systems need reformation. Every employee constantly embraces the belief for innovation and reformation. This belief in everyone must be transformed into individual behavior and routine for continuous improvements. Thus, it leads the company to the vitality and the future.
- **『客戶滿意』**：『客戶』是我們的衣食父母，「以客為尊」、「客戶永遠是對的」，不只是口號，更要落實到生產流程與品質系統中。品質滿意、交期滿意、價錢滿意、服務滿意，事事都滿意，才是獲取客戶滿意的理想境界。
- **Customer Satisfaction**
Customers are the foundation of business. “Customers come first!” and “Customers are always right!” are not only slogans. They must be practiced in the manufacturing process and the quality system. When the customers are satisfied with everything including quality, lead-time, prices, and service, the ultimate customer satisfaction is achieved.